

## Media Release

### New President and CEO to Lead Workers' Safety and Compensation Commission

**Iqaluit, NU (July 11, 2023)** – Jenni Bruce, Chair of the Governance Council of the Workers' Safety and Compensation Commission (WSCC), is pleased to announce the appointment of Rick Hunt as the new President and Chief Executive Officer of the WSCC effective October 2<sup>nd</sup>, 2023.

"Rick brings decades of northern, safety, and management experience to the table," says Bruce. "He values creating safe and respectful workplaces and recognizes the importance of developing collaborative relationships and delivering strong customer service. We're so excited to welcome him to our team."

Rick began his experience using his environmental degree and safety diplomas in the Alberta oil sands industry. He joined Qulliq Energy Corporation (QEC) in 2004 as a Safety/Environment Officer before progressing up the leadership ladder, where he currently holds the position of President and CEO. He holds several professional designations, including Canadian Certified Environmental Practitioner (CCEP), a Certified Health & Safety Consultant (CHSC), and a National Construction Safety Officer (NCSO).

This marks the first time that the President and CEO of the WSCC will be positioned in Nunavut. WSCC is the only compensation board in Canada that serves more than one province or territory.

"We're committed to partnering with both the Northwest Territories and Nunavut governments to share in the leadership and work towards meeting our mission of promoting workplace health and safety while providing care for injured workers," said Bruce.

Following the departure of Debbie Molloy in May, Harmeet Jagpal served as the Interim President.

"Harmeet's leadership during this transition was invaluable," said Bruce. "He kept the organization steady with his quiet confidence and his focus on collaborative work."

As per the *Workers' Compensation Act*, Section 101, the President is appointed by the Governance Council.

-30-

Jenni Bruce  
Chair, Governance Council  
Workers' Safety and Compensation Commission  
Northwest Territories and Nunavut  
E: [jenni.bruce@wscn.ca](mailto:jenni.bruce@wscn.ca)

WSCC is an arm's length government agency responsible for administering the Workers' Compensation Acts, Safety Acts, Explosives Use Acts, the Mine Health and Safety Acts, and associated Regulations.

Together, with our partners, the WSCC provides services to almost 40,000 workers and 4,000 employers across the Northwest Territories and Nunavut. We process over 3,000 claims and conduct over 1,000 inspections annually to ensure the safety of Northern workplaces. The WSCC is unique in Canada as it is the only workers' compensation organization in the country to insure workers across more than one province or territory. We proudly offer services in the official languages of both territories.

**La Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs a un nouveau président-directeur général**

**Iqaluit, Nunavut (11 juillet 2023)** – C'est avec plaisir que Jenni Bruce, présidente du Conseil de gouvernance de la Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs (CSTIT), annonce la nomination de Rick Hunt au poste de président-directeur général de la CSTIT à partir du 2 octobre 2023.

« Rick possède des décennies d'expérience dans le Nord en sécurité et en gestion. », affirme Mme. Bruce. « Il est soucieux de créer des milieux de travail sécuritaires et respectueux, et reconnaît l'importance de créer des relations de collaboration et d'offrir un service à la clientèle solide. Nous sommes très heureux de l'accueillir dans notre équipe! »

L'expérience de M. Hunt a commencé dans le secteur des sables bitumineux de l'Alberta, où il a mis à contribution ses diplômes en environnement et en sécurité. En 2004, il s'est joint à la Qulliq Energy Corporation (QEC) en tant qu'agent de la sécurité et de l'environnement, pour ensuite gravir les échelons jusqu'à son poste actuel de président-directeur général. Il possède aussi plusieurs titres professionnels, notamment ceux de professionnel de l'environnement (EP), Certified Health and Safety Consultant (CHSC) et National Construction Safety Officer (NCSO).

La CSTIT est la seule commission d'indemnisation des travailleurs couvrant plus d'une province ou d'un territoire au Canada et, pour la première fois, son président-directeur général sera basé au Nunavut.

« Nous sommes déterminés à collaborer avec les gouvernements des Territoires du Nord-Ouest et du Nunavut pour partager le leadership et veiller à l'accomplissement de notre mission de promouvoir la santé et la sécurité au travail tout en offrant des soins aux travailleurs blessés », a annoncé Mme Bruce.

À la suite du départ de Debbie Molloy en mai, Harmeet Jagpal a assumé les fonctions de président-directeur général par intérim.

« Le leadership de Harmeet a été inestimable pendant cette période de transition » affirme Mme Bruce. « Grâce à sa confiance tranquille et à son approche focalisée sur le travail collaboratif, il a permis à l'organisme de maintenir le cap. »

Tel que le stipule la *Loi sur l'indemnisation des travailleurs*, article 101, le président est nommé par le Conseil de gouvernance.

-30-

Jenni Bruce

Présidente, Conseil de gouvernance

Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs

Territoires du Nord-Ouest et Nunavut

Courriel : [jenni.brace@wscn.ca](mailto:jenni.brace@wscn.ca)

*La CSTIT est un organisme gouvernemental indépendant chargé de l'administration des Lois sur l'indemnisation des travailleurs, des Lois sur la sécurité, des Lois sur l'usage des explosifs et des Lois sur la santé et la sécurité dans les mines ainsi que de leurs règlements connexes.*

*De concert avec ses partenaires, la CSTIT fournit des services à près de 40 000 travailleurs et 4 000 employeurs dans l'ensemble des Territoires du Nord-Ouest et du Nunavut. Nous traitons plus de 3 000 demandes d'indemnisation et menons plus de 1 000 inspections chaque année pour maintenir la sécurité des milieux de travail nordiques. La CSTIT est unique au Canada, car il s'agit du seul organisme d'indemnisation à desservir des travailleurs dans plus d'une province ou d'un territoire. Nous offrons avec fierté nos services dans les langues officielles des deux territoires.*

## ለፋይ ሰራተኞች ንግድ ማስረጃዎች

### ወርክስ መጠና ደረሰኑ ይከተሉ ደረሰኑ ምክንያት ሰራተኞችን ተከተሉ የCEO ጥናውን ሰራተኞችን ሰራተኞችን አዲስ ከዳላቸው መቅረብ የፈርማ

አዲስ ከዳላቸው (፳፻፲፭ ፳፻፲፭ ፲፻፲፭) - ካሱ ስት, ወርክስ መጠና ደረሰኑ ምክንያት አዲስ ከዳላቸው መቅረብ የፈርማ የፈርማ

“በ ሴሜንትራል ሰራተኞች አዲስ ከዳላቸው መቅረብ የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን ሰራተኞችን ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት

የመስራት ሰራተኞች ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ

የመስራት ሰራተኞች ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት

“በ ሴሜንትራል ሰራተኞች አዲስ ከዳላቸው መቅረብ የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ

የመስራት ሰራተኞች ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ

በመስራት መቅረብ የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ

በመስራት መቅረብ የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ ምክንያት ሰራተኞችን የፈርማ

“ເຮືອນ໌ຫຼັງຈາກບົນການນີ້ຈະມີຄວາມສິ່ງທີ່ມີຄວາມສິ່ງໃນຍ້າຕີ່ນີ້.”  
“ລົງລົມໄດ້ຄັດເລີດລົງດີ ດັບສິນພືນລົງດີ ຖັນລົງແລ້ວສຳເນົາ ສຳເນົາສຳເນົາ ຜົນລົງຈາກນີ້.”

ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ດັບສິນພືນລົງດີ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ, ດັບກົດລົງສື່ນີ້ 101, ເພີ້ມຕະຫຼາດ

-30-

ລົງ >ບີ

ດ້ວຍລົງລົມນີ້, ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ມີຄວາມສິ່ງທີ່ມີຄວາມສິ່ງທີ່ນີ້  
ມີຄວາມສິ່ງທີ່ນີ້ ໃນຕະຫຼາດ

ມີຄວາມສິ່ງທີ່ນີ້ ໃນຕະຫຼາດ: [jenni.brace@wscc.nt.ca](mailto:jenni.bruce@wscc.nt.ca)

ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ

ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ  
ດ້ວຍລົງລົມນີ້ ສຳເນົາຈົດວິທີ່ນີ້ ລົງດີ ເພີ້ມຕະຫຼາດ